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Obradović: Što više vakcinacija - hajde da svi budemo deo rešenja, a ne deo novog problema 

Ministarka državne uprave i lokalne samouprave Marija Obradović rekla je za RTS da je do sada 

prijavljeno 1.365.000 ljudi za vakcinu, što je nedovoljno. Moramo da se trudimo ne da prevarimo sistem 

- nego da promovišemo mere na svakom koraku, istakla je ministarka. 

Prioritet Vlade je da se vakciniše što više sugrađana, a kako da se do svakog od njih dođe i da se 

obavesti.  

Gostujući u Dnevniku RTS-a, Marija Obradović, ministarka državne uprave i lokalne samouprave rekla je 

da ljudi kažu - da sačekamo ovu odluku Kriznog štaba, kada će biti saopšteno i u toj trci se trudimo da 

izgiramo priču i pravila koje Vlada promoviše. 

"Važnije je da shvatimo da smo promenili način života, moramo da stalno nosimo maske, da izbegavamo 

rukovanje, moramo da se trudimo - ne da prevarimo sistem, nego da promovišemo mere na svakom 

koraku", rekla je Obradovićeva. 

Podseća na reči ministarke Darije Kisić Tepavčević da ako smatramo "lokdaun" kao zatvor pa posle toga 

nastavimo po starom, ništa nismo uradili i poručuje - hajde da svi budemo deo rešenja, a ne deo novog 

problema. 

"U kući razgovarati sa članovima porodice, da budemo maksimalnmo disiciplinovani, u školi, vrtiću, 

ustanovi, gde god se nalazimo sa maskom, disciplinom i što više vakcinacija", rekla je Obvradovićeva. 

Kako doći do najudaljenijih sela  



 
 

Govoreći o vakcinaciji i kako doći do najudaljenijih sela, ministarka kaže da su krenuli od ovog vekenda 

da se u gradovima vakcinišu ljudi koji nemaju zakazane termine, a stariji su od 60 godina. 

Kruševac i Sremska Mitrovica su krenuli i ranije da vakcinišu ljude bez termina, podseća ona.  

"Važno je da vakcinišemo najstariju polulaciju, važno je da u urbanim i naseljenijim ruralnim naseljima 

vakcinišemo, dvoje starih koji žive u planinskom zaseoku nisu toliko izloženi koroni, ali u gušće 

naseljenim selima i urbanim delovima da imamo što više vakcinisanih od 60 godina", rekla je ministarka. 

"Imamo 50 procenata ukupno vakcinisanog stanovništva koje je starije od 60 godina. Mora da se pojača. 

Naše sugestije iz gradova - svi gradonačelnici su se uključili, promovišu temu preko lokalnih medija. 

Možete da se vakcinišete, nikoga ne vraćamo sa mesta za vakcinaciju", istakla je Obradovićeva. 

Poziva ljude da se i dalje prijavljuju putem portala e-uprave i kontakt centra, a do sada je prijavljeno 

1.365.000 ljudi, što je, kako kaže, nedovoljno, mora da bude više. 

"Važno je jer je tako bolja evidencija o vakcinama, koliko vakcina da pošaljemo u koji grad, u 169 

gradova i opština u Srbiji ne mogu podjednake količine vakcina da budu raspodeljene", podvlači 

Obradovićeva. 

Romska populacija nepokriveno područje  

Ukazuje da je Ministarstvo za državnu upravu i lokalnu samoupravu shvatilo da je romska populacija 

nepokriveno područje, i moraju se uključiti više u porces imunizacije, u 29 gradova i opština ima 124 

romska naselja. 

"Otišli smo u ta naselja, mobilni tinovi su otišli sa telefonima i laptopovima, zbog onih koji nemaju 

pristup internetu, nailazimo na ljude nemaju dokumenta, sa nama su romski medijatori koji poznaju 

medicinsko stanje tih ljudi u tim naseljima", kaže ministarka. 

Ne možete da banete u naselje i vakcinišete ljude, stanovnici romskih naselja često nemaju zdravstvenu 

kulturu na zavidnom nivou, istakla je ministarka Obradović. 

"Važno je da to bude ozbiljno organizovano i evidencija, a ako žele da se vakcinišu, ko nema dokumet 

pomažemo da dobije po ubrzanoj proceduri, a to otvara posle i druge teme", kaže ona. 

Kaže da nisu zaboravljeni ni beskućnici. 

"Kada se sve ovo završi, pokazaće se koliko je Srbija bila posvećena, koliko smo pazili na sve grupe i 

marginalizovane i one koje su ugrožene, ali i one koje su prioritetne u vakcinisanju", rekla je 

Obradovićeva. 

Zahvalila se medicinskom i aministrativnom osoblju, ukazujući da je ovo težak period. 



 
 

"Godinu dana se borimo 24 sata, tu je tim rpemijerke Brnabić i predsednik Vučić je neko ko je broj jedan 

kada je organizacije i pribavljanje vakcina u pitanju. Nema stajanja i radnog vremena. Sinoć smo pravili 

nove planove za vakcinaciju, korona ne poznaje vikend", zaključila je Obradovićeva. 

 

 

Zabrinjavaju podaci iz Arene – i mladi i stari pacijenti sa teškim kliničkim slikama 

Privremena kovid bolnica u beogradskoj Areni radi punim intenzitetom i uvek se traži mesto više, rekao 

je za RTS medicinski koordinator u toj bolnici prof. dr Predrag Bogdanović. Naveo je da je trenutno 405 

pacijenata u Areni i da se priprema prijem za novih 40 do 50. 

Predrag Bogdanović je, gostujući u Dnevniku RTS-a, rekao da su u Areni teški pacijenti i da oni iz nedelje 

u nedelju imaju sve teže kliničke slike. 

Kako je naveo, reč je o ozbiljnim pacijentima svih starosnih kategorija i više nema podele na mlađe i 

starije. 

Bogdanović je istakao da oko 90 do 95 odsto pacijenat au Areni zahteva terapiju kiseonikom od samog 

početka i da je to osnov njihovog lečenja, a primenjuje se i intenzivnija ostala terapija po protokolu. 

Objašnjava da pacijenti imaju ozbiljne i komplikovane obostrane upale pluća. 

"Svakako, ti pacijenti koji dolaze, oni su već bolesni nekoliko dana i kad dođu kod nas, imaju razvijenu 

kliničku sliku i potrebna im je urgentna terapija", istakao je Bogdanović. 



 
 

On je uputio u poruku građanima sa apelom da pomognu zdravstvenim radnicima koji od marta prošle 

godine rade. 

Ističe da su zdravstveni radnici umorni, ali da su iskusniji i da bolnica u Areni radi zahvaljujući velikom 

znanju, iskustvu i entuzijazmu. 

Bogdanović je napomenuo da je potrebno da se svaki pojedinac strogo pridržava mera kako bi pomogao 

sistemo i zdravstvenim radicima u pobedi nad epidemijom. 

 

 

Glavobolja za medicinski deo Kriznog štaba, uporedni podaci zabrinjavajući 

Pre nekoliko dana Srbija je premašila pola miliona obolelih od početka epidemije kovida 19. Na današnji 

dan pre godinu dana imali smo ukupno 46 zaraženih i niko nije ni slutio da se ni danas neće nazirati kraj. 

Dok traje polemika o merama, aktuelni epidemiološki podaci su zabrinjavajući. Kriva jasno pokazuje 

porast broja novoobolelih od Sretenja. Od početka godine do danas registrovano je nešto više od 

176.000 slučajeva, koliko je bilo za prvih devet meseci epidemije. 

Poslednjih dana u Srbiji vodi se polemika o merama za sprečavanje širenja koronavirusa. Medicinski deo 

Kriznog štaba traži oštrije mere i zatvaranje na duži period, a sa druge strane se čuju glasovi da je 

potrebno da funkcioniše i ekonomija da bi se sačuvala radna mesta i da bi se zaradio novac za 

medicinsku opremu i lečenje. 

Kako vreme odmiče, epidemiolozi ističu da je potreban duži period oštrijih mera, dok premijerka ističe 

da se uvek traži balans između epidemioloških mera i ekonomije. 



 
 

Kako izgleda epidemiološka situacija u Srbiji, godinu dana nakon prvog otkrivenog slučaja? Iako je 

polemika o merama aktivna, svi su saglasni da brojevi nisu dobri. 

Broj zaraženih je prvi broj koji svi gledaju jer iz njega proizilaze svi drugi podaci o smrtnosti i 

opterećenosti zdravstvenog sistema, na osnovu kojih se i donose mere. 

U javnosti je gotovo nezapaženo prošao podatak od pre nekoliko dana da je u Srbiji od početka 

epidemije registrovano više od pola miliona zaraženih. 

Na današnji dan pre godinu dana imali smo 46 zaražanih, i živeli smo u neizvesnosti kakva nas epidemija 

čeka. Verovatno niko nije ni slutio da se u današnje vreme još neće ni nazirati kraj. 

Do sada je registrovano ukupno 516.277 slučajeva zaraze. Međutim, trenutno je najvažnija aktuelna 

situacija kada u jednom danu imamo oko 4.500 zaraženih. Primera radi, otprilike toliko ukupno 

zaraženih smo imali prvog meseca epidemije. 

Od prvog januara do danas, registrovano je 176.280 slučajeva, koliko je bilo prošle godine u periodu od 

marta do početka decembra. 

Zanimljiva je kriva koja pokazuje broj zabeleženih slučajeva po danima. Od početka godine ona je bila u 

stagnaciji pa u blagom padu sve do 15. februara kada je registrovano 1.386 novozaraženih. 

Epidemiolozi i lekari tada su strahovali od vikenda i spojenih prazničnih dana, kao i od situacije na 

skijalištima. 

Nažalost, njihov strah se pokazao kao opravdan, i tačno se vidi da kriva od tog datuma počinje da se 

penje. Broj zaraženih danas iznosi 4.226. 

Kao što smo napomenuli, najviše brinu podaci o broju preminulih i broju hospitalizovanih osoba. 

Prema poslednjem dnevnom preseku, od posledica koronavirusa u Srbiji je preminulo 25 osoba, a od 

početka epidemije ukupno 4.719. Procenat smrtnosti je 0,91 odsto. 

Izgrađene su dve velike kovid bolnice, u Batajnici i u Kruševcu, ali lekari rade na ivici snage. Uz to, 

epidemija traje predugo. Trenutno je u bolnici skoro četiri i po hiljade osoba. 

Direktori kovid bolnica upzoravaju da više nemaju gde da smeštaju pacijente, a pre nekoliko dana je 

ponovo u kovid sistem vraćen KBC Zvezdara. Ako se ova epidemiološka situacija nastavi, preti opasnost 

da se i druge bolnice vrate u kovid sistem, čime se dodatno ugrožava lečenje nekovid pacijenata. 

Takođe, u opasnosti je i proces imunizacije stanovništva koji je dobro počeo.  Prema podacima Vlade 

Srbije, do jutros je u Srbiji izvršeno 1.957.065 vakcinacija. Drugu dozu je primilo 738.756 građana.  

To su podaci koji ohrabruju, jer mnogi imunolozi i epidemiolozi ističu da je vakcinacija svetlo na kraju 

tunela. Međutim, stručnjaci apeluju na građane da se ne opuštaju posle vakcine i da i dalje primenjuju 

zaštitne i preventivne mere.  



 
 

Mnogo puta do sada je istaknuto da se građani mogu smatrati zaštićenima tek dve, tri nedelje  posle 

druge doze vakcine, ali da bi i tada trebalo da poštuju mere.   

Zbog loših podataka i zbog sistema imunizacije koji je uzeo maha, korona-žurke, druga okupljanja i 

nepoštovanja mera nisu prihvatljiv način ponašanja. Postoje ljudi koji godinu dana poštuju sve mere, 

paze se, odazovu se na poziv za vakcinaciju, i u periodu između dve doze ili neposredno posle druge 

doze neki član porodice ili neki poznanik im donese kovid.  

Takođe, pojavili su se novi sojevi virusa za koje je do sada dokazano da su zarazniji. Ukoliko se dozvoli 

intenzivna transmisija virusa u periodu dok traje imunizacija, postoji opasnost stvaranja još zaraznijih 

sojeva.   

Dok se sve češće priča o mogućnostima i uslovima za putovanje, borba sa virusom traje u punom obimu. 

Da bi se život približio stanju pre epidemije, potrebno je da svi poštujemo mere, jer virus ne može da se 

širi ukoliko mu to ne dozvolimo. 

 

 

NIŠTA OD KRIZNOG ŠTABA DANAS! Najavljena sednica ipak neće biti održana, ali će OŠTRIJE MERE biti 

usvojene 

Vlada Srbije usvojiće danas nove mere koje su dogovorene tokom konsultacija sa medicinskim delom 

Kriznog štaba za borbu protiv virusa korona, saznaje Tanjug u Vladi Srbije. Nove sednice Kriznog štaba, 

koja je bila najavljena za danas, neće biti. 



 
 

Kako je Blic juče objavio, u nedelju su održane konsultacije predstavnika Vlade Srbije i medicinskog dela 

kriznog štaba koje su trajale oko sat i po. Na tom sastanku dogovoreno je pooštravanje mera, a šta to 

tačno znači biće poznato danas. 

Medicinski deo Kriznog štaba, ali i lekari iz kovid bolnica, traže pooštravanje mera i zatvaranje objekata 

na deset do 15 dana, kako bi se maksimalno smanjili kontakti. 

Broj novozaraženih u Srbiji na dnevnom nivou prelazi 4.500, kovid bolnice su pune, od petka je jedan 

deo KBC Zvezdara ponovo vrćen u kovid sistem, raste broj pacijenata na respiratoru, ali raste i broj 

umrlih od posledica kovid-19 na dnevnom nivou. 

Za nama je vikend tokom koga su radile samo prodavnice prehrambene robe, apoteke i benzinske 

pumpe, sve ostalo bilo je zatvoreno. 

Takav je bio i prošli vikend, ali očigledno da to nije dovoljno jer broj novozaraženih nije smanjen. 

Premijerka Srbije Ana Brnabić juče je, tokom obilaska lazarevačkog sela Junkovca, rekla da će mere 

"sigurno morati da budu pooštrene". Ona je navela da razume zdravstvene radnike, ali da se mora 

razmišljati i o tome šta će doneti dodatne restrikcije u smislu dodatnog kršenja mera koje ne može da se 

kontroliše. 

- Pokušavamo da nađemo balans i mislim da u tome uspevamo, jer i dalje imamo generalno dosta dobre 

pokazatelje i ekonomske i zdravstvene - rekla je premijerka. 

 

 

Evropa uvodi kovid pasoše, a Srbija DIGITALNE SERTIFIKATE: U čemu je razlika i ko priznaje jedne, a ko 

druge? 

Za dva dana, 17. februara, biće poznata konačna odluka Evropske Unije o tzv. “kovid pasošima”. 

Istovremeno, Srbija planira uvođenje digitalnih sertifikata. Da li je reč o istom dokumentu? 



 
 

Prvu dilemu predstavlja sam naziv dokumeta. Ako pokušate da “izguglate” reči “covid passport” (kovid 

pasoši prim. aut.), videćete da se često pojavljuje i pojam “vaccine passports”, čak “green pass” i “green 

pass certificate”, ali i “digital certificates” (digitalni sertifikati). I Ilva Johanson, komesarka za unutrašnje 

poslove u Evropskoj komisiji, govoreći o kovid pasošima, upotrebila je reč “sertifikati”. 

Da li je to znači da je isti dokument u pitanju? Sudeći po rečima, srpske ministarke trgovine, turizma i 

telekomunikacija Tatjane Matić, nije. Gostujući u dnevniku RTS-a pre pet dana, Matić je rekla da je kovid 

pasoš koji je najavljen iz Brisela “druga vrsta isprave”. 

Ono što im je zajedničko je namena - i jedni i drugi trebalo bi da olakšaju putovanja i omoguće nam da 

putujemo bez karatina i PCR testova. 

A u čemu se razlikuju? Koje zemlje će priznati digitalne sertifikate iz Srbije? Koje podatke će sadržati 

jedan, odnosno drugi dokument? Ovo su svi (za sada) dostupni podaci o ovim dokumentima. 

Evropski kovid pasoši 

Odluka o uvođenju kovid pasoša doneta je krajem februara na samitu evropskih lidera, a konačna će biti 

usvojena za dva dana. Tada će biti poznato i više detalja, jer prema rečima Krunoslava Capaka, šefa 

Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo i člana Nacionalnog štaba civilne zaštite, za sada je sve još uvek na 

nivou dogovora država članica EU. 

Ipak, usaglašen je sam sadržaj dokumenta. Kako je Capak pojasnio za “Jutarnji list”, on će sadržati: 

ime i prezime vakcinisane osobe 

državu iz koje dolazi 

naziv vakcine koja je korišćena 

datum vakcinacije 

serijski broj cepiva 

bar kod kojim će se moći očitavati podaci 

- S obzirom na to da se ide na smart rešenje, biće potrebno do tri meseca da to profunkcioniše. Još se na 

nivou Unije razgovara hoće li građani koji su se vakcinisali dobiti smart kartice ili će imati kod koji će se 

moći da se očita na mobilnom telefonu - rekao je Capak. 

Ideja kovid pasoša izazvala je različite reakcije u samoj EU, pa i burne rasprave da li oni krše ljudska 

prava, a neki su već uveliko počeli i pripreme za njegovu izradu. 

Ko je "za"? 

Prve (i najglasnije) bile su Grčka, Kipar, Italija i Španija, zemlje sa juga Evrope. Razlog je jednostavan i 

logičan. Reč je o zemljama koje su zavise od turizma i koje su pretrpele veliku štetu zbog prošlogodišnje 



 
 

loše sezone, a još jedna bila bi ekonomska katastrofa. Prema navodima sajta schengenvisainfo.com, u 

red pristalica kovid pasoša spadaju i Portugal, Češka, Danska, Poljska, Slovačka.. 

U Mađarskoj su takođe raspoloženi da prihvate ovaj dokument, s tim da nešto slično kod njih već 

postoji. Već nekoliko nedelja Mađarima koji su vakcinisani ili su se oporavili od virusa dozvoljen je ulazak 

bez ograničenja ako svoj imunitet mogu da dokažu plastičnom karticom. Oni koji imaju takvu karticu u 

Mađarskoj uskoro mogu uživati dodatne pogodnosti poput slobode da “krše” nacionalni policijski sat koji 

počinje u 20 sati. 

Možda najdalje u izradi elektronskog pasoša o vakcinaciji otišla je Nemačka. Prema pisanju “Biznis 

insajdera”, ova država već je odlučila da izradu kovid pasoša poveri kompaniji IBM. U trci je bio još i 

nemački Telekom koji je prošle godine zajedno sa SAP razvio "Corona Warn" aplikaciju, ali je u foto-finišu 

ispao, navodi pomenuti portal. 

Preko aplikacije, koju sada treba da razvije IBM, restorani, prodavnice, fitnes centri, hoteli i sve druge 

ustanove mogu da regulišu pristup korisnicima tako što mogu da provere da li je lice vakcinisano. Prema 

planu, nakon zvanične objave odluke vlade digitalni pasoš bi trebalo da bude izradjen u roku od osam 

nedelja. 

Putovanja bez kovid pasoša? 

Ko ne bude imao kovid pasoš moraće da poštuje pravila koja podrazumevaju PCR testiranja pre ulaska u 

određenu zemlju, pa čak i karantin ukoliko ta zemlja to traži. 

Prema sadašnjim planovima, ovi paoši biće dostupni u digitalnom i papirnom formatu. 

Pasoši će važiti samo za one koj su vakcinisani jednim od četiri cepiva koja je EMA odobrila, a to su: 

Fajzer/Bajontek, AstraZeneka, Moderna i Džonson i Džonson. 

Srpski digitalni sertifikati 

Istovremeno i Srbija radi na pripremi dokumeta koji bi služio kao dokaz o vakcinaciji. Prema rečima 

resorne ministarke Matić, taj dokument biće digitalni sertifikat, a ne “kovid pasoš”. Ona je u izjavi za RTS 

10. marta naglasila je "to druga isprava" i da je naša zemlja proces izrade pokrenula pre nešto manje od 

dva meseca. 

- Digitalni sertifikat govori kada ste vakcinisani ili ste preležali ili ste uradili pi-si-ar test i negativni ste - 

rekla je ona i dodala da je jedna od opcija i da digitalni sertifikat postoji u obliku aplikacije za mobilni 

telefon. 

Pitanje koje se nameće je, ukoliko EU usvaja kovid pasoše koji će važiti samo za one koji su vakcinisani 

jednom od četiri cepiva koja je EMA odobrila, gde ćemo mi moći da koristimo naše digitalne sertifikate, 

odnosno ko će ih priznati? 

Ko će priznati srpske sertifikate? 



 
 

Prema rečima Tatjane Matić, pregovori o međusobnom priznanju u toku su sa Grčkom (koja i sama ima 

sličan sertifikat), Slovenijom i Izraelom, a moglo bi se očekivati da naše sertifikat prizna i Turska, odakle 

su stizale takve najave. 

Što se tiče EU zemlja (onih sa kojima nismo u direktnim pregovorima), to još uvek nije poznato. 

- Još nije poznato na koji će se način vršiti priznavanje sertifikata sa državama van EU, pa i nama kao 

pristupajućom zemljom, ali je najavljeno da ce EK sarađivati sa Svetskom zdravstvenom organizacijom 

po ovom pitanju - rekla je ministarka za evropske integracije Jadranka Joksimović. 

Brzi PCR testovi 

Odluka o kovid pasošima sa četiri vakcine podigla veliku prašinu i burne rekcije u Srbiji, jer se na EU 

kovid pasošu ne nalaze dve najčešće vakcine kod nas - ruski Sputnjik V i kineski Sinofarm. 

Nijedna od dve pomenute vakcine nije još odobrena u EU, s tim da je za "Sputnjik" predata 

dokumentacija i odluka se čeka, a čelni ljudi kompanije Sinofarm nisu još ni tražili od EU regulatora da 

priznaju njihovo cepivo. 

Kako bi kovid pasoši svetlost dana trebalo da ugledaju za tri meseca, i dalje postoji mogućnost da se 

neka od ovih vakcina nađe na pasošu, ali ako to ne bude slučaj građanima Srbije koji su vakcinisani 

kineskom ili ruskom vakcinom na raspolaganju je opcija putovanja koja važi i sad - PCR testovi i karantin 

(u zemljama u kojima se zahteva). 

Predsednik Srbije Aleksandar Vučić, koji je nedavno iz Bahreina poručio da "ne veruje da EU može da 

donese takvu odluku", najavio šta bi Srbija mogla da uradi ukoliko zažive kovid pasoši sa četiri vakcine. 

Prema njegovim rečima, Srbija bi napravila laboratoriju za brze PCR testove i da bi izdavala rezultate za 

dva sata "kako bi ljudi koji su primili kinesku vakcinu mogli da idu gde god hoće po Evropi". 

Seničić: Lako se mogu uskladiti sa EU 

Predsednik YUTA Aleksandar Seničić veruje da Srbija vrlo lako može svoje sertifikate o vakcinaciji da 

uskladi sa Evropskom unijom. 

- Vidim da su se zemlje EU koje su nama turistički najatraktivnije poput država Zapadne Evrope, Grčke pa 

i Turske pozitivno odredile prema digitalnim sertifikatima o vakcinaciji. To bi, po svemu sudeći, trebalo 

da znači da će svako ko ima sertifikat o vakcinaciji moći da uđe u te zemlje. A mi već imamo sertifikate o 

vakciniaciji sa QR kodom koji je dvojezični i gde pored imena i prezimena onog koji se vakcinisao stoji 

datum, mesto vakcinacije i vrsta vakcine. Dakle, taj dokument može da bude digitalan pošto ima QR kod 

koji treba samo da se očita – rekao je za „Blic“ Seničić. 

Kako kaže, biće možda potrebno samo malo prilagođavanje našeg sertifikata o vakcinaciji sa zahtevima 

EU. 



 
 

- Jedina mana na tom našem sertifikatu je i kada se očita QR kod ime i prezime vakcinisanog je na ćirilici. 

Svi drugi podaci su dvojezični, i na srpskom i na engleskom. To verujem da bi moglo vrlo lako i brzo da se 

promeni i tehnički prilagodi. Dakle, velika većina nađeg dokumenta već zadovoljava kriterijume EU – 

smatra Seničić 

 

Dr Kon: Neophodne oštrije mere; Zatvaranje na 14 dana? 

Epidemiolog Predrag Kon izjavio je da su konsultacije medicinskog dela Kriznog štaba s premijerkom 

protekle u konstruktivnoj atmosferi. 

Struka je ostala pri stavu da epidemiološke mere moraju da budu pooštene, a o tome kakve će mere 

konkretno biti donete, biće odlučeno sutra ili narednih dana. 

"Medicinski deo Kriznog taba ostao je na svojim pozicijama, zbog činjenice da se epidemiološka situacija 

pogoršava. Moramo sprovesti oštre mere kako bismo sprečili dalje širenje virusa. Uz činjenicu da se 

povećava broj pacijenata u bolnicama, da se povećava broj vakcinisanih, ali da to nije još uvek dovoljno", 

rekao je Kon. 

Takođe, kako je rekao, nije dobio nikakav poziv za sastanak Kriznog štaba, za koji su mediji pisali da će se 

održati sutra i na kome će se odlučivati o restriktivnijim merama. 

"Kad će te mere biti sprovedene, ostavljamo da vidimo i čekamo, nismo dobili za sutra poziv za 

sastanak", rekao je. 

Dr Kon ponovio je da "vikend mere" nisu bile dovoljne da se stopa zaraze smanji. 



 
 

"Ovo je praktično bio drugi vikend, onaj prethodni je bilo polovično, pre tri vikenda, a prošle subote je 

bilo otvoreno sve do 12h. Tada sam rekao da mere tokom vikenda mogu malo da uspore prirodan tok, 

ali vidimo da nisu bile dovoljne, mi u medicincko delu smo govorili da one nisu dovoljne, da su 

kozmetičke", naglasio je Kon. 

Prema njegovim rečima, minimum za "zatvaranje", odnosno vreme tokom kojeg treba da se smanje 

kontakti kako bi došlo do smanjenja broja zaraženih, sada nije više 10, nego 14 dana. 

"To je minimum vremena koje će biti potrebno da se spusti aktivnost virusa", zaključio je dr Predrag Kon 

za N1. 

 

 

SRBIJA PRVA U EVROPI I REGIONU: Drugu dozu primilo 782.668 osoba 

U SRBIJI je do sada dato 2.007.650 doza vakcina protiv korona virusa, a 782.668 osoba primilo je i drugu 

dozu, pokazuju najnoviji podaci Vlade Srbije. 

Srbija je prva u Evropi i regionu po broju onih koji su dobili drugu dozu vakcine na milion stanovnika. U 

regionu slede Mađarska, Slovenija, Rumunija, Hrvatska, Bugarska i Albanija. 

Srbija je prva u regionu i po ukupnom broju revakcinacija, a slede Rumunija, Mađarska, Slovenija, 

Hrvatska, Bugarska i Albanija. 

Kada je reč o broju revakcinacija na milion stanovnika u svetu, Srbija je na petom mestu, posle Izraela, 

Sejšela, Ujedinjenih Arapskih Emirata i Bahreina. 

Kada je reč o broju vakcinacija na milion stanovnika, Srbija je prva u regionu, a druga u Evropi, posle 

Velike Britanije. 



 
 

 

U Novom Pazaru najviše hospitalizovanih u poslednjih pet meseci 

NOVI PAZAR – Na lečenju u Regionalnom kovid centru Novi Pazar nalazi se 151 pacijent, što je najveći 

broj hospitalizovanih u poslednjih pet meseci. 

Na respiratoru je sedam pacijenata, a dva su na kiseoničkoj potpori. 

U protekla 24 sata na lečenju u novopazarskim kovid bolnicama zadržane su 24 osobe i to 17 iz Novog 

Pazara, četiri iz Raške, dve iz Sjenice i jedna z Tutina, dok je otpušteno 10 pacijenata. 

Ukupan broj pregleda u kovid ambulanti Doma zdravlja Novi Pazar je 184, od čega je 96 prvih i 88 

kontrolnih pregleda, prenosi Tanjug. 

U Domu zdravlja urađen je 81 brzi antigenski test, od čega je 22 pozitivno, kao i 67 PCR testova. 


